
Saksprotokoll i Fylkeseldrerådet i Hordaland - 07.12.2017  
 
I samband med RS 29/17 Svarbrev til Tollak Hjelmervik om eldre døve i Hordaland stilte Tore 
Svendsen spørsmål om kvifor saksbehandling hadde tatt så lang tid. Gunda Sparre svara at dette var ei 
intern svikt.  
Vedtak frå møte i Rådet for menneske med nedsatt funksjonsevne, som har behandla saka, kjem som 
referatsak i neste møte. 
 
I samband med RS 30/17 Brev til SKYSS om servicelinjer på tvers av bydelene vil brevet bli oppdatert til 
norsk standard samt retta på skrivefeil. 
 
Vedtak 
 
Referatsakene vart tatt til orientering. 
 


